

Robert & Donna Cornect Vignerons

Moondyne Run 2022 – Trois Cat GSM



750 ml - 13.5 % alcohol/vol - 8.0 standard drinks

Robert & Donna Cornect Vignerons

Moondyne Run

2022 Syrah-Viognier



750 ml - 13.5% alcohol/vol - 8.0 standard drinks

Moondyne Run 2022

Petite Church bleue Chardonnay

Robert & Donna Cornect Vignerons



750 ml - 12.5 % alcohol/vol - 7.4 standard drinks

Set in the granite hills of the Avon Valley frequented by bush ranger Moondyne Joe, this boutique vineyard creates a blend of Semillion and Sauvignon Blanc grapes.

Produit en Australie Occidentale, dans les collines granitiques de la vallée d'Avon, gardés par le bandit Moondyne Joe, le vin de la maison Moondyne Run est issu d'un mélange de cépages blanc Semillion et Sauvignon Blanc,

The resulting SSB blend aged in new french oak is both sweet and tart and compliments seafood and asian dishes

**Moondyne Run Vineyard
61 Moondyne Rd, Mokine - WA
Tastings by appointment: 04000 50438**

Set in the granite hills of the Avon Valley frequented by bush ranger Moondyne Joe, this boutique vineyard creates a Rhône valley style Syrah-Viognier blend.

Produit en Australie Occidentale, dans les collines granitiques de la vallée d'Avon, gardés par le bandit Moondyne Joe, le vin de la maison Moondyne Run est issu d'un cépages Syrah et Viognier typiques des vignobles de la vallée Rhône

The resulting peppery blend from prolonged skin contact and whole bunch fermented viognier compliments a hearty sunday roast dinner

*Moondyne Run Vineyard
61 Moondyne Rd, Mokine - WA
Tastings by appointment: 04000 50438*